
Protokół nr 5/V/10
Sesji Rady Miejskiej w Nowej Rudzie

odbytej w dniu 26 stycznia 2011r.
w sali uroczystości noworudzkiego Ratusza.

Godzina rozpoczęcia -   10.10
Godzina zakończenia –  11.16

Sprawy regulaminowe:
1. Otwarcie sesji i powitanie gości.
2. Przyjęcie protokołu  z IV sesji Rady Miejskiej.

Ad.1. Otwarcie obrad.

Przewodniczący Rady Miejskiej w Nowej Rudzie – Andrzej Behan - otworzył sesję Rady Miejskiej. Powitał 
radnych  oraz  zaproszonych  gości.  Na  podstawie  listy  obecności  stwierdził,  że  w  sesji  uczestniczy  20 
radnych, co stanowi quorum niezbędne do podejmowania prawomocnych decyzji.
 (lista obecności - zał. nr 1)

Radni nieobecni na posiedzeniu:
1. Zdzisław Druciak

Ad.2. Przyjęcie protokołu IV  sesji Rady.

Przewodniczący Rady Miejskiej  Andrzej Behan zapytał radnych czy mają uwagi do protokołu z IV sesji 
Rady Miejskiej w Nowej Rudzie. Wobec braku uwag poddał go pod głosowanie.

Rada Miejska w Nowej Rudzie 20 głosami „za” : 
przyjęła protokół z IV sesji Rady Miejskiej w Nowej Rudzie.

Radny Marek Bawecki – w imieniu Komisji Gospodarczo – Budżetowej wnosi o zdjęcie z porządku obrad 
sesji  projektu  uchwały  w  sprawie  zatwierdzenia  taryf  za  zbiorowe  zaopatrzenie  w  wodę  i  zbiorowe 
odprowadzanie  ścieków.  Uzasadniając  swoją  propozycję  poinformował,  że  2  lutego  br.  odbędzie  się 
spotkanie z Prezesem ZWiK Ryszardem Rzeczyckim w celu wyjaśnienia wszelkich wątpliwości jakie rodzi 
ta  taryfa.  Jeżeli  w  wyniku  tego  spotkania  doszłoby  do  dużych  rozbieżności  to  zostanie  wystosowana 
propozycja  do  Przewodniczącego Rady o zwołanie  sesji  nadzwyczajnej,  która  byłaby poświęcona tylko 
sprawie zatwierdzenia taryf za zbiorowe zaopatrzenie w wodę i zbiorowe odprowadzanie ścieków. 

Przewodniczy Rady Miejskiej Andrzej Behan – poddał pod głosowanie wniosek Komisji  Gospodarczo – 
Budżetowej.

Rada Miejska 20 głosami :
zdjęła  z  porządku  obrad  sesji  projekt  uchwały  w  sprawie  zatwierdzenia  taryf  za  zbiorowe 
zaopatrzenie w wodę i zbiorowe odprowadzanie ścieków.

Przewodniczy  Rady  Miejskiej  Andrzej  Behan  –  poddał  pod  głosowanie  porządek  obrad  sesji  wraz  z 
naniesiona poprawką.

Rada Miejska 20 głosami „za”:
przyjęła porządek obrad sesji w brzmieniu:
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3. Sprawozdanie Burmistrza Miasta z realizacji uchwał oraz pracy w okresie międzysesyjnym od dnia 21 
grudnia 2010r. do dnia 12 stycznia 2011r. 
4. Podjęcie uchwał :

a) w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej Miasta Nowa Ruda 
b) w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie miasta na rok 2011  
c) w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla 

terenu przy ulicy Zagórze  
d) w  sprawie  wyboru  przedstawiciela  Miasta  Nowa  Ruda  do  Rady  Społecznej  Samodzielnego 

Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej pn. Zespół Opieki Zdrowotnej w Kłodzku 
e) w sprawie „Planu Pracy Rady Miejskiej w Nowej Rudzie na rok 2011” 
f) w sprawie zatwierdzenia Planu Pracy Komisji Rewizyjnej na 2011r. 
g) w sprawie zatwierdzenia regulaminów pracy komisji stałych Rady Miejskiej w Nowej Rudzie na rok 

2011 
5. Odpowiedzi na interpelacje.
6. Interpelacje radnych.
7. Zapytania radnych. 
8. Sprawy różne.
     a) Plany Pracy Komisji Stałych Rady Miejskiej na rok 2011 
 9. Zakończenie obrad.

Burmistrz Miasta wraz z Przewodniczącym Rady Miejskiej złożyli gratulacje Panu Robertowi Wypychowi za  
otrzymane wyróżnienie   tj. prestiżowej  nagrody „Stylista Roku”.

Ad.3.Sprawozdanie Burmistrza Miasta z realizacji uchwał oraz pracy w okresie międzysesyjnym od 
dnia 21 grudnia 2010r. do dnia 12 stycznia 2011r. 

Radni nie zgłosili pytań do sprawozdania.

Rada Miejska w Nowej Rudzie 20 głosami „za” przyjęła:
Sprawozdanie Burmistrza Miasta z realizacji uchwał oraz pracy w okresie międzysesyjnym od dnia 21 
grudnia 2010r. do dnia 12 stycznia 2011r. 

Ad.4. Podjęcie uchwał

a) w sprawie zmian wieloletniej prognozy finansowej Miasta Nowa Ruda

Skarbnik Miasta Jan Szeląg – w związku z art. 231 ust. 1 ustawy o finansach publicznych konieczne jest 
dokonanie  zmian  w  zakresie  kwot  wydatków  na  realizację  przedsięwzięć  określonych  w   wieloletniej 
prognozie finansowej, jeżeli w wyniku podjęcia uchwały w sprawie zmian w budżecie  kwoty te ulegną 
zmianie. Niezbędne jest  zwiększenie planu finansowego na rok 2011 na realizację zadania inwestycyjnego 
pn. „Regionalne Centrum Turystyki Aktywnej – modernizacja obiektów sportowych przy ul. Kłodzkiej 16 w 
Nowej Rudzie (...)” w związku z podniesieniem stawki VAT z 22% na 23% o kwotę 51.754,-zł zmianie ulega 
również  wartość  przedsięwzięcia  o  tej  samej  nazwie  określonego w zał.  nr  2  do  wieloletniej  prognozy 
finansowej. Uchwała o wieloletniej prognozie finansowej jak i uchwała o zmianach w budżecie miasta na 
rok 2011 są ze sobą ściśle związane.

Radny Marek Bawecki – poinformował, że Komisja Gospodarczo – Budżetowa pozytywnie zaopiniowała 
przedmiotowy projekt uchwały.

Przewodniczący Rady Miejskiej Andrzej Behan – zapytał czy są pytania do projektu uchwały.

Radny Michał  Prokopczak – nie rozumie zapisu czy podatek VAT wzrósł   o 1% czy o 23 jest to mało 
precyzyjny zapis.

Skarbnik Miasta Jan Szeląg -  jest zapis, że podatek VAT wzrasta z 22% na 23%.
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Wobec braku dalszych głosów Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie  projekt uchwały w 
sprawie zmian wieloletniej prognozy finansowej Miasta Nowa Ruda

Rada Miejska w Nowej Rudzie 20 głosami „za” 
  podjęła:

Uchwałę Nr 17/V/11

w sprawie zmian wieloletniej prognozy finansowej Miasta Nowa Ruda.

b) w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie miasta  na rok 2011

Skarbnik Miasta Jan Szeląg – przedstawił projekt uchwały zgodnie z załącznikiem do protokołu.

Radny Marek Bawecki – poinformował, że Komisja Gospodarczo – Budżetowa pozytywnie zaopiniowała 
przedmiotowy projekt uchwały.

Przewodniczący Rady Miejskiej Andrzej Behan – zapytał czy są pytania do projektu uchwały.

Wobec braku dalszych głosów Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie  projekt uchwały w 
sprawie wprowadzenia zmian w budżecie miasta  na rok 2011

 Rada Miejska w Nowej Rudzie 20 głosami „za” 

  podjęła:

Uchwałę Nr 18/V/11

w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie miasta  na rok 2011.

c) w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania  przestrzennego dla 
terenu przy  ul. Zagórze.

Burmistrz Miasta Tomasz Kiliński - miejscowy plan stanowi zmianę miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego terenów przemysłu nieuciążliwego w Nowej Rudzie przyjętego uchwałą nr 28/IV/98 Rady 
Miejskiej  w  Nowej  Rudzie  z  dnia  30  grudnia  1998r.,  który  przewidywał  na  tym  terenie  działalność 
przemysłową.  Zmiana   ma  na  celu  uregulowanie  zasad  kształtowania  zabudowy  oraz  wskaźników 
zagospodarowania tego terenu, dostosowując zapisy planu do obecnie obowiązujących regulacji prawnych, 
mając  na  względzie  rozwój  zabudowy przemysłowej  i  usługowej  oraz  ochronę  istniejącej  i  planowanej 
zabudowy mieszkaniowej.

Radny Marek Bawecki – poinformował, że Komisja Gospodarczo – Budżetowa pozytywnie zaopiniowała 
przedmiotowy projekt uchwały.

Przewodniczący Rady Miejskiej Andrzej Behan – zapytał czy są pytania do projektu uchwały.

Wobec braku dalszych głosów Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie  projekt uchwały w 
sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania  przestrzennego dla terenu przy 
ul. Zagórze.

 Rada Miejska w Nowej Rudzie 17 głosami „za”, przy 1 „wstrzymującym się od głosowania” ( 2 osoby 
nie głosowały)

  podjęła:
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Uchwałę Nr 19/V/11

 w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania  przestrzennego dla terenu 
przy ul. Zagórze.

d) w  sprawie  wyboru  przedstawiciela  Miasta  Nowa  Ruda   do  Rady  Społecznej  Samodzielnego 
Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej pn. Zespół Opieki Zdrowotnej w Kłodzku.

Burmistrz Miasta Tomasz Kiliński - pismem z dnia 05 stycznia 2011r. Starosta Powiatu Kłodzkiego, zwrócił 
się z prośbą o wytypowanie kandydata do pracy w Nowej Radzie Społecznej ZOZ w Kłodzku. Zgodnie z art. 
45 ust. 1 pkt 2 lit. b ustawy z dnia 30 sierpnia 1991r. o zakładach opieki zdrowotnej, do kompetencji rady 
należy dokonanie wyboru przedstawiciela do pracy w Radzie Społecznej ZOZ w Kłodzku.

Radna  Regina  Wałęsa  -  poinformowała,  że  Komisja  Zdrowia  i  Ekologii  pozytywnie  zaopiniowała 
przedmiotowy projekt uchwały, proponując jednocześnie jako przedstawiciela w Radzie Społecznej SP ZOZ 
Kłodzko radnego Bogusława Frącka.

Przewodniczy Rady Miejskiej Andrzej Behan – zapytał czy radny wyraża zgodę.

Radny Bogusław Frącek – wyraził zgodę.

Przewodniczy Rady Miejskiej  Andrzej  Behan  –  zapytał  czy są  inne  kandydatury.  Wobec  braku  innych 
chętnych  poddał pod głosowanie zamknięcie listy kandydatur.

Rada Miejska 18 głosami „za” ( 2 osoby nie głosowały): 
zamknęła listę kandydatur.

Przewodniczący Rady Miejskiej Andrzej Behan – zapytał czy są pytania do projektu uchwały.

Wobec braku dalszych głosów Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie  projekt uchwały w 
sprawie  wyboru  przedstawiciela  Miasta  Nowa Ruda   do  Rady Społecznej  Samodzielnego  Publicznego 
Zakładu Opieki Zdrowotnej pn. Zespół Opieki Zdrowotnej w Kłodzku.

 Rada Miejska w Nowej Rudzie 18 głosami „za”, przy 1 „wstrzymującym się od głosowania” ( 1 osoba 
nie głosowały)

  podjęła:

Uchwałę Nr 20/V/11

w sprawie wyboru przedstawiciela Miasta Nowa Ruda  do Rady Społecznej Samodzielnego  Publicznego 
Zakładu Opieki Zdrowotnej pn. Zespół Opieki Zdrowotnej w Kłodzku.

e) w sprawie zatwierdzenia Planu Pracy Rady Miejskiej w Nowej Rudzie na rok 2011

Przewodniczy Rady Miejskiej Andrzej Behan –  zgłosił poprawki do projektu uchwały:
− błędna numeracja w I kwartale;
− w kwartale III w pkt. 1  zapis w brzmieniu: „I kwartał” zmienia się na „I półrocze”.
Poprosił przewodniczących komisji stałych o przedstawienie propozycji sesji tematycznych.

Radny Marek Bawecki – Komisja Gospodarczo – Budżetowa zaproponowała 2 sesje tematyczne. Pierwsza w 
II kwartale dot.  aktualizacji strategii rozwoju gminy miejskiej Nowa Ruda ( czerwiec),  druga w III kwartale 
dot. problemu rozwoju mieszkalnictwa w Nowej Rudzie ( wrzesień).
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Komisje Zdrowia i Ekologii, Porządku Publicznego i Komunikacji i Komisja Rewizyjna nie zgłosiły zmian 
do projektu uchwały.

Radny Jerzy Pulit – zgłosił potrzebę odbycia wspólnej sesji z radnymi miasta Boroumov.

Zastępca Burmistrza  Marzena Wolińska – poparła  taką propozycję  warto byłoby się  spotkać w temacie 
rozwoju turystyki. Taką potrzebę zgłaszają również radni z Broumova.

Przewodniczący Rady Miejskiej Andrzej Behan – nic nie stoi na przeszkodzi by nawet nie ujmując danego 
tematu w Planie Pracy Rady zwołać sesję tematyczna gdy zajdzie taka potrzeba.
Zapytał czy są pytania bądź propozycje do projektu uchwały.  Wobec braku dalszych głosów poddał pod 
głosowanie wprowadzenie autorskich poprawek do projektu uchwały.

Rada Miejska 19 głosami „za” (1 osoba nie głosowała):
 wprowadziła zgłoszone poprawki.

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  poddał  pod  głosowanie  propozycję  sesji  tematycznej  zgłoszoną  przez 
Komisję Gospodarczo – Budżetową w II kwartale (czerwiec).

Rada Miejska 20 głosami „za”:
 wprowadziła  w II kwartale sesję tematyczną dot. aktualizacji strategii rozwoju gminy miejskiej Nowa 
Ruda.

posiedzenie opuścił radny Piotr Wróbel

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  poddał  pod  głosowanie  propozycję  sesji  tematycznej  zgłoszoną  przez 
Komisję Gospodarczo – Budżetową w III kwartale ( wrzesień).

Rada Miejska 19 głosami „za”: 
wprowadziła   w III kwartale  sesję tematyczną  dot. problemu rozwoju mieszkalnictwa w Nowej Rudzie.

Wobec braku dalszych głosów Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie  projekt uchwały w 
sprawie zatwierdzenia Planu Pracy Rady Miejskiej w Nowej Rudzie na rok 2011

 Rada Miejska w Nowej Rudzie 19 głosami „za”

  podjęła:

Uchwałę Nr 21/V/11

 sprawie zatwierdzenia Planu Pracy Rady Miejskiej w Nowej Rudzie na rok 2011.

f) w sprawie zatwierdzenia Planu Pracy Komisji Rewizyjnej na rok 2011

Radny Ryszard Wośko – jako Przewodniczący Komisji Rewizyjnej zgłosił poprawki do projektu uchwały. 
Prosi o:
− wykreślenie w zał. nr 1 do projektu uchwały  w II kwartale pkt. 1  słów : „np.” i „lub innej”
− pkt.  2  otrzymałby brzmienie: Kontrola pracy Burmistrza Miasta w zakresie  funkcjonowania Wydziału  
Infrastruktury  i Inwestycji.  
− W  kwartale III pkt.3 wykreśla się słowa „lub jednostki podległej”.

Przewodniczący Rady Miejskiej  Andrzej  Behan  –  zapytał  czy są  pytania  bądź  propozycje  do  projektu 
uchwały. 
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Na posiedzenie powraca radny Piotr Wróbel

Przewodniczący Rady Miejskiej  poddał  pod głosowanie  poprawki  do projektu uchwały zgłoszone przez 
radnego Ryszarda Wośko.

Rada Miejska 20 głosami „za”: 
wprowadziła poprawki  do projektu uchwały.

Wobec braku dalszych głosów Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie  projekt uchwały w 
sprawie zatwierdzenia Planu Pracy Komisji Rewizyjnej na rok 2011

 Rada Miejska w Nowej Rudzie 20 głosami „za”

  podjęła:

Uchwałę Nr 22/V/11

w sprawie zatwierdzenia Planu Pracy Komisji Rewizyjnej na rok 2011.

g)  w sprawie zatwierdzenia  regulaminów pracy komisji stałych Rady Miejskiej w Nowej Rudzie na 
rok 2011

Wobec braku głosów Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie  projekt uchwały w sprawie 
zatwierdzenia  regulaminów pracy komisji stałych Rady Miejskiej w Nowej Rudzie na rok 2011

 Rada Miejska w Nowej Rudzie 20 głosami „za”

  podjęła:

Uchwałę Nr 23/V/11

w sprawie zatwierdzenia  regulaminów pracy komisji stałych Rady Miejskiej w Nowej Rudzie na rok 2011.

Ad.5. Odpowiedzi na interpelacje.

Radny Jerzy Pulit  –  interpelacja  w sprawie  wybudowania  lodowiska  na  Os.  XXX-lecia  w odpowiedzi 
otrzymał informację, że przewiduje się uruchomienie lodowiska przy ul. Kłodzkiej 16, czy taka decyzja nie 
koliduje z trwającymi tam pracami budowlanymi.

Zastępca Burmistrza Marzena Wolińska – za zgodą kierownika budowy można ten teren przeznaczyć na 
lodowisko. Nad  lodowiskiem musi być nadzór a co może zapewnić tylko spółka. Względy bezpieczeństwa 
są bardzo istotne.

Radna Regina Wałęsa – otrzymała odp. dot. zmiany organizacji ruchu przy markecie „Biedronka” w Słupcu. 
DSDiK odpowiedziała,  że nie widzi  możliwości  zmiany organizacji  ruchu.  Nie widać tu dobrej  woli  ze 
strony DSDiK, która nie rozumie tego problemu.

Burmistrz Miasta Tomasz Kiliński – uzupełniając ten temat poinformował, że nie  jest  do końca tak, że 
DSDiK nie widzi tego problemu. Problem ten jest dostrzegalny od samego początku uruchomienia sklepu. 
„Biedronka” jest  w trakcie  realizacji  innego projektu organizacji  ruchu  na  drodze 381 i  do czasu jego 
wdrożenia DSDiK nie chce zmieniać  już istniejącego, który zapewnia bezpieczeństwo.

Ad.6. Interpelacje radnych.

Radny Jerzy Pulit –z łożył interpelację na piśmie dot. ustawienia znaku „zakaz postoju” od ul. Piwnej do ul. 
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Górskiej.

Radny  Janusz  Staniocha  –złożył  interpelację  na  piśmie  dot.  dostosowania  pobocza  do  parkowania 
samochodów na ul. Świdnickiej w okolicy skrzyżowania  z ul. Zacisze.

Ad.7. Zapytania radnych.

Radny  Marek Bawecki – prosi o przedstawienie informacji jak wygląda przedsiębiorczość w Nowej Rudzie 
na  tle  innych  sąsiednich  miast  oraz  dynamika,  czy  stajemy  się  bardziej  przedsiębiorczy  czy  wręcz 
przeciwnie.

Ad.8. Sprawy różne.

a) Plany Pracy Komisji stałych Rady Miejskiej na rok 2011
 
Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Andrzej  Behan  –  zapytał  radnych  czy  mają  propozycje  zmian  do 
przedstawionych planów pracy komisji.

Radni nie zgłosili uwag.

Radny  Piotr Wróbel – prosi o ustawienie znaku „zakaz postoju” na ul. Spacerowej przy hali ZPAS w celu 
poprawy bezpieczeństwa.

Radna  Regina  Wałęsa  –  prosi  o  przedstawienie  informacji  nt.  budowy chodnika  przy skrzyżowaniu  ul. 
Waryńskiego z ul. Słupiecką.

Burmistrz Miasta Tomasz Kiliński – jest to zadanie inwestycyjne, które zostało przez miasto zgłoszone do 
Wojewódzkiego Programu Remontów i Modernizacji  Dróg Wojewódzkich  jednak nie ma wiedzy czy to 
zadanie ma szansę zostać zrealizowane w roku bieżącym.

Radny  Henryk Zimoch – po raz kolejny prosi o zabezpieczenie „pieców do prażenie łupku” znajdujących się 
na terenie byłej Kopalni Węgla Kamiennego. Jest to cenny zabytek, który ulega dewastacji.

Ad.9. Zakończenie obrad.

W związku z brakiem głosów i wyczerpania porządku obrad Przewodniczący Rady Miejskiej zamknął V 
sesję Rady Miejskiej w Nowej Rudzie.

Projekty uchwał oraz uchwały podjęte przez Radę stanowią załącznik do protokołu.

Na tym protokół zakończono.

Protokołowała: 

Strona 7/7


	Protokół nr 5/V/10
	Godzina rozpoczęcia -   10.10


